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1. Opening  

Ilse opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

 

2. Mededelingen  

 Robin Nieuwenhuijsen (Parnassia- Antes) wordt geïntroduceerd. 

a. Nieuwe toetreders – Siriz  

CM licht toe dat Siriz al voor de deelovereenkomst IB SDD gecontracteerd is, 

maar zij zijn ook verantwoordelijk voor het TIMO-huis, een leef-leer huis voor 

jonge moeders, in Sliedrecht. Dit traject gaat lopen vanaf 1-12-2020. Siriz is 

zodoende bezig met het contracteringsproces voor deelovereenkomst BW 

(normaliseren wonen) en zal ook worden uitgenodigd voor de FOT. 

 

b. Afspraken/werkwijze (tijdelijke) onderbrekingen  

Er wordt door CM verwezen naar de verzonden e-mail van 21-10-2020. De 

afspraken worden hier in de FOT nog extra onder de aandacht gebracht, met het 

verzoek om dit ook in de organisatie onder de aandacht te brengen. We gaan hier 

extra op monitoren. 

 

c. Migratie naar iWmo 3.0  

De migratie naar iWmo 3.0 betreft een stevige backoffice aangelegenheid. Het 

declareren gaat over op maandelijkse basis. CM vraagt hier ieders aandacht voor. 

Hoe dit precies in de praktijk gaat werken, komt CM nog op terug.  

 

d. Actieve verlengingen 2021  

Net als vorig jaar, gaat de gemeente dit jaar de deelovereenkomsten actief 

verlengen. Dit wordt zo spoedig mogelijk in orde gemaakt.  

 

e. Implementatie financiering PxQ dagbesteding  

In de loop van november komt er nader bericht met betrekking tot hoe de 

omzetting precies vorm gaat krijgen. 

 

f. Terugkoppeling bijeenkomst bestuurlijke tafel 15 oktober jl.  

Stand van zaken wordt weergegeven. Er heeft een digitaal overleg 

plaatsgevonden. Hierin is per gemeente een bod gedaan met betrekking tot de 

realisatie van nieuwe woonzorg-producten. Hieruit ontstaat een overzicht van 

wat alle gemeenten willen gaan realiseren. De presentatie en het bod van de 

gemeenten zal ook met de FOT worden gedeeld. Bij de gemeente is een nieuwe 

collega gestart die de realisatie van deze producten gaat aanjagen. 

De ambitie is uitgesproken om in december een agenda te hebben van deze 

projecten. Het projectteam komt eens per 10 weken samen om de nut en de 

noodzaak te bespreken. 
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Het projectteam wil graag een beter beeld van de inhoud van bepaalde 

producten. Hierover komt nog gericht een uitvraag richting de aanbieders die 

deze betreffende producten al kennen/bieden).  

 

g. WLZ 

Er zijn op dit moment 144 WLZ indicaties toegekend. Er zijn 250 aanvragen 

ingediend. Gemeente is nog in afwachting van de overige uitkomsten. Mocht een 

aanbieder hierin vastlopen, dan verneemt de gemeente dit graag. Verder moet er 

bekeken worden wat de financiële en feitelijke impact van de overgang naar WLZ 

is. Als er aan het einde van dit jaar nog lopende aanvragen zijn, dan verzoekt de 

gemeente aan aanbieders om dit te melden bij de Wmo-consulent, zodat de 

Wmo-indicatie verlengd kan worden. 

 

3. Vaststellen notulen vorige FOT (zie bijlage 1)  

Wordt vastgesteld, behoudens punt 6. Eddée mist een onderdeel uit de discussie. 

E.e.a. wordt nagegaan bij Eddée en indien nodig aangepast.  

 

4. Update  

a. Corona  

Er is uitgebreid contact met aanbieders. De stand van zaken zoals gemaild op 19 

oktober, is nog gelijk aan de huidige stand van zaken. Landelijk wordt er geplust 

op de teststraten. Gemeente volgt dit en bekijkt wat zij daarin kan doen. Dit zit 

men name in het contact met de GGD. Mocht het gebruik maken van de fastlane 

uitblijven, dan gaat de gemeente/SDD bekijken of zij dit zelf kunnen opzetten.  

Met betrekking tot de financiële compensatie en coulanceregeling, verwacht de 

gemeente vooralsnog niets van het Rijk. Hierdoor is het vooralsnog niet mogelijk 

om een nieuwe regeling op te tuigen.  

Er wordt gevraagd wat er op dit moment speelt bij de aanbieders; welke signalen 

zijn er? Is er iets wat men onder de aandacht wil brengen?  

 

Yulius gaat met Aafje contact opnemen of zij verpleegkundige zorg kunnen 

opnemen. Naast de ziekenhuizen zijn ook de verpleeghuizen vol. Daarbij is er een 

angst om GGZ cliënten op te nemen, er is een grote drempel. Dat geeft zorgen.  

Als iemand ernstig ziek wordt, kan deze niet meer in de woonvorm verzorgt 

worden. Cohort afspraken zijn prima geregeld, gaat echt om het opschalen. Als 

een groepsuitbraak komt, dan kan dit problemen gaan geven. In de afgelopen 

maanden is er in de weerstand tegen de GGZ nog niet veel veranderd.  

CM geeft aan dat we ons daar verder in moeten verdiepen. GGD kan hier ook een 

rol innemen.  

 

b. SLA  

Er hebben inmiddels 2 werkgroep sessies plaatsgevonden. Er is in deze sessies 

afgesproken dat we hier mee verder willen en in het resultaatgerichte karakter 

verder gaan. Wetende dat het een groeimodel is, maar met het vertrouwen dat er 

stappen gezet kunnen worden in de ambities. Concept SLA is besproken. Kaders 

zijn meer richtinggevend. 

  

In de volgende sessie wordt het meenemen van de klantervaringen besproken. 

Niet enkel klanttevredenheid, maar ook breder op klantervaring. Alle organisaties 

zijn hier mee bezig. Door samen op te trekken kunnen we de belasting voor cliënt 
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en organisatie zo laag mogelijk houden. Het tijdpad is lastig te bepalen. Volgende 

FOT kan er mogelijk een concept SLA gepresenteerd worden. 

 

c. Doorontwikkeling Inkoop BW  

Er is inhoudelijk nog niet veel veranderd ten opzichte van de vorige FOT. 9 

november is er een nieuwe werksessie, waarbij gemeente en aanbieders hopelijk 

tot consensus komen. Er staat nog een aantal consultaties gepland met  

Wmo-adviesraden, marktpartijen en via consulenten met klanten. Er is nog wat 

discussie over de centrale bereikbaarheid. Er is een uitvraag geweest op inhoud 

en op kosten. Hier zijn veel reacties op binnengekomen. Inmiddels is duidelijk dat 

implementatie per 01-01-2021 niet haalbaar is. De gemeente is liever zorgvuldig 

dan snel. De doorontwikkeling zal aan de FOT in december nog niet ter tafel 

komen ter besluitvorming, dat zal begin 2021 zijn. 

 

5. Besluitvorming pilot IB MO (zie bijlage 2)  

In mail van vorige week staan 2 versies van het voorstel (met en zonder 

wijzigingen). De deelnemende partijen zijn nog niet ingevuld. 7 partijen hebben 

zich aangemeld voor deelname aan de pilot. Het aantal deelnemende partijen 

wordt besproken. Er is gekeken naar de IB4 MO aanbieders die dit erbij moeten 

doen ivm afschaling (continuering van de ondersteuningslijn) en er is verder gelet 

op de benodigde specialismes. 

 

Verder zijn er geen vragen of opmerkingen en wordt het voorstel vastgesteld. Er 

volgt een deelovereenkomst en de gemeente gaat in gesprek met de 

deelnemende partijen om de contractering rond te maken.  

 

6. Samenvatting afspraken, vervolgacties en planning  

 Presentatie bestuurlijk overleg d.d. 15 oktober wordt gedeeld met aanbieders 

via mail. 

 Signalen WLZ bij Contractmanagement melden via 

contractmanagement@drechtsteden.nl. 

 Als Wmo-indicaties bijna aflopen en aanvraag Wlz is nog niet afgerond/geen 

uitsluitsel, dan melden bij Wmo-consulent van de SDD. 

 Eddée wordt geraadpleegd voor evt. aanpassing van de notulen vorige FOT. 

 Besluitvorming doorontwikkeling BW vindt plaats in 2021 i.p.v. 2020. 

 Aansluiting GGZ op VVT, CM gaat hier mee aan de slag. 

 Uitgewerkt voorstel pilot IB MO is vastgesteld. Contractering gaat starten. 

 

7. Rondvraag  

Geen vragen 

 

8. Afsluiting  
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